
اتفاق عجیب در تیم صدرنشین

طلبکارِ استقلال انبار لباس را خالی کرد!
 وقتـی کاظـم اولیایـی بـه عنـوان شـخصی 
کـه نزدیـک بـه مدیریـت اسـتقلال اسـت 
از شـرایط آکادمـی ایـن تیـم ابـراز نارضایتی 
کـرده و در ایـن خصـوص هشـدار جـدی 
می دهـد، بایـد بـه ایـن نتیجـه رسـید کـه 
شـرایط از آنچـه تصـورش را می کنیـم 
یـد  خطرناک تـر و جدی تـر اسـت و با
مدیریت استقلال فکری به حال پایه های 
ایـن تیـم بکنـد. در همیـن راسـتا امـا خبری 
روز گذشـته منتشـر شـد کـه بـا شـنیدن آن 
چشـمان هـر مخاطبـی از حدقـه بیـرون 
مـی زد. اینطـور کـه گفتـه می شـود بـه دلیـل 
بدهی که آکادمی اسـتقلال داشـته است، 
یکـی از طلبـکاران تمـام لباس های موجود 
در انبـار کـه مختـص بازیکنـان بـوده را بـه 

جای طلـب خـود برداشـته و رفتـه اسـت! 
صـورت ایـن ماجـرا آنقـدر عجیـب بـود کـه 
بـاور آن را سـخت می کـرد امـا آنهایـی کـه 
از نزدیـک بـا تیم هـای پایـه اسـتقلال آشـنا 
هسـتند ایـن خبـر را انتشـار داده و مدعـی 
هسـتند کـه مسـئولان باشـگاه اسـتقلال 
هیـچ توجهـی بـه تیم هـای پایـه ندارنـد و 
حاصـل ایـن بی توجهـی اتفاقاتـی از ایـن 
دسـت اسـت کـه عجیـب بـه نظر می رسـد.

ایـن بـرای نخسـتین بـار نیسـت کـه از 
کادمـی اسـتقلال خبرهـای عجیـب بـه  آ
گـوش می رسـد. هیـچ گاه مدیـران ایـن 
باشـگاه بـه صـورت جـدی نخواسـتند بـه 
مشـکلات تیم هـای پایـه ورود کـرده و یـک 
بـار بـرای همیشـه تصمیـم درسـتی بـرای 

آنهـا بگیرنـد. حاصـل ایـن عـدم مدیریـت و 
نداشتن برنامه درست هم انتشار اخباری 
می شود که باورش سخت است. در حالی 
کـه آرش برهانـی بـه عنـوان یک مدیر جوان 
توانست تا حدود زیادی به شرایط آکادمی 
سر و سامان دهد و نتیجه آن قهرمانی تیم 
امید استقلال بود و نتیجه گرفتن تیم های 
دیگـر آکادمـی امـا با توجه بـه اینکه برهانی 
انتخـاب رؤسـای قبلـی بـود، حاضـر نشـدند 
بـا او ادامـه دهنـد و انتخـاب جدیـد آنهـا 
حاصـل خاصـی بـرای اسـتقلال نداشـت. 
خـواب زمسـتانی مدیـران اسـتقلال هـم در 
نهایـت دسـتاوردی غیـر از خالـی کردن انبار 
لباس بازیکنان نداشت. حالا تیم های پایه 
استقلال از حداقل ها هم محروم هستند.

در شـرایطی کـه اوضـاع آشـفته تیـم 
بزرگسـال اسـتقلال بـه خاطـر اختـلاف 
علنـی سـرمربی و مدیرعامـل ایـن تیـم 
همچنـان ادامـه دارد، توقـع توجـه بـه 
تیم های پایه قطعاً توقع بیهوده ای اسـت. 
آنقـدر ذهـن آقایـان درگیـر ایـن اختلافات و 
لـج و لجبازی هـای خودشـان اسـت کـه اگـر 
بخواهند هم نمی توانند سری به تیم های 
پایـه زده و وضعیـت آنهـا را بررسـی کننـد 
امـا بـا توجـه بـه هشـدارهایی کـه اطرافیـان 
باشـگاه اسـتقلال می دهنـد و اتفاقاتـی 
کـه در آکادمـی افتـاده اسـت، بـد نیسـت 
مدیـران اسـتقلال حداقـل فکـری بـه حـال 
البسـه بازیکنـان بکننـد و رضایـت طلبـکار 

باشـگاه را جلـب کننـد.

 هشدار AFC  را 
جدی بگیرید

کنفدراسیون فوتبال آسیا باردیگر 
روی مالکیت استقلال حساس 
شده و دراین راستا اخطارهایی 
هم به باشگاه داده است. البته 
این موضوع از سوی متولیان 
باشگاه درحال رفع و رجوع است 
وسیاسیون نیز به دنبال تعیین 
تکلیف هستند تا احیانا خطری 
باشگاه مردمی ایران را تهدید 
نکند واین باشگاه بتواند با خیال 
آسوده دربازی های لیگ قهرمانان 
آسیا شرکت کند. اگر این مشکل 
تا زمان تعیین شده برطرف نشود، 
حضور دوباره استقلال در آسیا 
تحت الشعاع قرارخواهد گرفت.

 

 ورود یرکوویچ به 
عرصه نقل وانتقال 

بازیکن!

یرکوویچ که گل قهرمانی استقلال 
بل  مقا م حذفی  ل جا فینا در 
شاهین بوشهر درضربات پنالتی را 
به ثمر رساند اخیرا نامش به عنوان 
مدیربرنامه دلتیچ، بازیکن جدید 
صربستانی تراکتور تبریز مطرح 
شده است.ظاهرا یرکوویچ صربی 
تبار قصد دارد با این عنوان در 
فوتبال فعالیت کند و از مربیگری 

صرف نظر کرده است.
 

 توصیه به 
هیأت مدیره

سیروس دین محمدی از اعضای 
هیات مدیره استقلال خواسته به 
ماجرای اختلاف خطیر و نکونام 
ورود کند. او گفته:»هیأت مدیره 
استقلال باید ورود کند و جلوی 
اختلافات را بگیرد. هیأت مدیره 
برای چای و ناهار خوردن اعضای 
آن نیست و باید الان ورود کرده و 
مشکل را حل کنند.« شبیه این 
جملات را دیگر پیشکسوتان 

استقلال نیز به زبان آورده اند.

جذب یک بازیکن در 
دستور کار خطیر

مدیرعامل استقلال قصد دارد در 
روزهای باقی مانده تا پایان نقل 
و انتقالات با یک بازیکن جدید 
به توافق برسد. درهمین راستا 
از باشگاه استقلال خبر می رسد 
علاوه بر بازیکنان خارجی نام 
دو بازیکن ایرانی که یکی قبلا 
دراستقلال بازی کرده همچنان 
در لیست خرید استقلال وجود 
دارد. خطیر پول لازم برای جذب 
چهارمین خرید نیم فصل را نیز 
تأمین کرده است و باید دید 
در نهایت مذاکراتش به نتیجه 

خواهد رسید یا خیر؟

توقف تغییرات 
درهیات مدیره

با توجه به اینکه کنفدراسیون 
فوتبال آسیا باشگاه استقلال را 
ملزم به مشخص کردن مالکیت 
خود کرده اعضای هیات مدیره 
رند حل  ه قصد دا باشگا ین  ا
این موضوع را در اولویت کاری 
خود قرار دهند. به همین دلیل 
تغییراتی درهیات مدیره انجام 
نخواهد شد و تا پایان فصل قرار 
است ترکیب هیات مدیره با 
همین منوال به کار خود ادامه 
دهند. البته استقلال نیاز به جذب 
یک عضو جدید دارد که هنوز 
مشخص نشده چه کسی دراین 

جایگاه قرار خواهد گرفت.

اختــلاف خطیــر و نکونــام بــه ســریال دنبالــه داری تبدیــل شــده کــه انــگار قســمت پایانــی نــدارد، آن قــدر این اختلاف علنی شــده کــه هیچ پــرده و حرمتی بیــن نیمکت و مدیریت اســتقلال دیگــر وجود ندارد. درســت مثل 
ابتدای فصل همان لج و لجبازی ها و عزل و نصب ها ســر جای خودش باقی اســت تا جایی که حتی برد و صدرنشــینی اســتقلال به دل کســی نمی نشــیند. در این میان بدهی باشــگاه اســتقلال و همچنین عدم پرداخت 
پــول بازیکنــان هــم باعــث شــده تــا ســریال طولانــی اختــلاف خطیــر و نکونــام وارد فــاز جدیــدی شــود. وقتی بازیکن شــاکی اســتقلال در روزهایی که میلیاردهــا پول در ایــن فوتبال رد و بدل می شــود، مدعی اســت پول غذا 
خــوردن نــدارد، باعــث عصبانیــت هــواداران می شــود. در حالــی کــه اکثــر پیشکســوتان اســتقلال طرف نکونام هســتند و خطیــر را مدیرعامل موفقــی نمی دانند اما بــه این نکته نیز اشــاره دارند که از اختــلاف طولانی مدت 
این دو نفر خســته شــده اند. شــاید هیچ وقت اینطور نبوده که در هنگام صدرنشــینی این همه اختلاف بین نیمکت و مدیریت باشــد اما این بار با وجود صدرنشــینی اســتقلال همچنان شــکاف بین نیمکت و مدیریت 

روزهای شــیرین اســتقلال را تلخ کرده اســت. در خصوص مســائلی که مطرح شــد به ســراغ شــاهرخ بیانی رفتیم، پیشکســوتی که از اوضاع و احوال اســتقلال بشــدت شــاکی اســت.

اختلاف نکونام و خطیر همچنان 
ادامه دارد و هر روز این 

حرمت شکنی ها باعث خشم 
هواداران شده است!

حاضر  ل  حا در  و  می برد  ستقلال  ا
صدرنشین است، اما هیچ کس از برد 
استقلال لذت نمی برد. هنوز مشکلات 
بازیکنان حل نشده و بازیکنان مدنظر 
نکونام هم جذب نشده اند. در ابتدای 
فصل که برای حل اختلاف خطیر و 
نکونام جلسه گذاشتیم قرار شد این 
مشکلات حل شود، اما همچنان ادامه 
دارد. بازیکنان استقلال از شرایط فعلی 
این باشگاه ناراحت هستند و می گویند 
وقتی پولشان را از باشگاه خواسته اند به 
آنها گفته اند بروید پولتان را از همان آجورلو 

بگیرید. در تقسیم پول هم اصلاً عادلانه 
عمل نکردند و درصد پرداختی بازیکنان 
یکسان نبوده است. قرارداد بازیکنی که 
به خاطر استقلال پایین بسته شده را 
درست نمی کنند و از طرفی هم بدون 
اطلاع نکونام با جدایی مهری موافقت 
می کنند. این همه لج و لجبازی نشأت 

گرفته از چیست؟!
به نظر می رسد طرفدار نکونام 

هستید و بشدت مخالف مدیریت 
خطیر؟

ما فوتبالی هستیم و مشکلات یک مربی 
را به خوبی درک می کنیم. ما در روزی که 
با خطیر جلسه گذاشتیم به او گفتیم که 
با علم به اینکه استقلال بدهکار است 
به این تیم آمدی پس مشکلات مالی را 
برطرف کن. ضمن اینکه قرار شد کمیته 
فنی تشکیل شود تا رابطی بین نکونام و 
خطیر باشد و این دو نفر این قدر با هم 
اختلاف نداشته باشند. در آن نشست 

خطیر همه حرف های ما را قبول کرد و 
قول داد نیم فصل همه چیز درست شود. 
در تعطیلات نیم فصل استقلال 50 روز 
فرصت داشت، اما چه چیزی درست شد. 
به نظر می رسد که نمی خواهد مشکلات 
حل شود. اصلاً همان زمان ما شنیدیم 
که منتظر است نکونام نتیجه نگیرد تا او 
را بردارد اما استقلال نتیجه گرفت و خطیر 

به خواسته اش نرسید.
از نحوه مدیریت خطیر ناراحت 

هستید. به نظر شما با رفتن خطیر 
مشکلات استقلال حل می شود؟

ما همان زمان هم به او گفتیم اگر 
نمی توانی مشکلات را حل کنی برو. الان 
کدام مشکلات حل شد. استقلال بدهکار 
است. اسپانسری که گرفته اند در شأن 

باشگاه نبود.
اسپانسر استقلال )تبلیغ موبایل( 
هم یک هشدار است. اینطور که 

گفته می شود بزودی برای استقلال 

دردسر می شود.
قطعاً همینطور است. کاملاً واضح است 
که این اسپانسر دردسر ساز خواهد 
شد. شما نگاه کنید موبایل نزدیک 
پنجاه و هفت میلیونی را بیست میلیون 
می فروشند؛ این با عقل جور در نمی آید. 
به نظر کلاهبرداری است. این مردم گناه 
ندارند که تاوان بدهند. تاکنون استقلال 
تماشاگر نداشت اما حالا که نیم فصل 
دوم شروع شد و محرومیت استقلال از 
حضور تماشاگر تمام شد، قطعاً سکوها 
ملتهب می شود، آن وقت است که 
تنش ایجاد می شود. من فقط امیدوارم 
قا محمدی هر چه زودتر مشکلات  آ

استقلال را حل کند.
اما ایشان کمتر در جلسات هستند!

اشتباه نکنید. ایشان هستند و تصمیمات 
درستی گرفته اند. مدیریت آقا محمدی 
حرف ندارد و به خوبی می تواند مشکلات 

را حل کند.

با رفتن سامره هنوز تکلیف 
سرپرست استقلال هم مشخص 

نیست و سرپرست موقت دارد.
 حرف من این است و این گله را دارم که 
چرا بازیکنانی که در آسیا قهرمان شدند 
و ستاره تیم استقلال حاصل زحمت آنها 
است جایی در این تیم ندارد. چرا آنهایی 
که این ستاره را برای استقلال آوردند، نباید 
سرپرست استقلال شوند. مگر ما این 
ستاره را در آسیا برای استقلال نیاوردیم که 
الان همه به آن افتخار می کنند، پس چرا 
نباید جایگاهی در این تیم داشته باشیم.

استقلال بازی با ملوان را در پیش 
دارد. این بازی را چطور ارزیابی 

می کنید؟
قطعاً بازی سختی خواهد بود. ملوان از 
قدیم تیم خوب و ریشه داری بوده است 
و استقلال در انزلی کارش سخت است. 
امیدوارم استقلال در این شهر بتواند پیروز 

شود و دل هواداران ما را شاد کند.

 zخبر

مهدی هاشمی نسب

در انتظار واریزی

باشــگاه اســتقلال اخیــراً بــرای بازیکنان و برخــی اعضای کادر فنــی مبالغی را 
واریز کرده اما هاشمی نسب پولی دریافت نکرده است. گفته می شود دلیل 
پرداخت نشــدن دســتمزد به مربی استقلال یکسان سازی دریافتی ها میان 
همــه بازیکنــان و اعضــای کادرفنــی بــوده؛ ظاهــراً مربی اســتقلال در دفعات 
قبــل درصــد بیشــتری نســبت بــه دیگران دســتمزد دریافــت کرده اســت. با 

ایــن حال باشــگاه در حال رفع مشــکل این مربی اســت.

علی چینی

دعوت به آشتی

همه پیشکسوتان استقلال صحبت از آرامش و وفاق میان خطیر و نکونام 
می کنند. یکی از پیشکســوتانی که روی این موضوع تأکید دارد علی چینی 
اســت. ایــن چهــره قدیمــی باشــگاه اســتقلال هــم بــه ماننــد دیگرچهره هــا 
معتقد اســت ادامه دعوای مدیرعامل و ســرمربی به نوعی تیشــه به ریشــه 
باشــگاه زدن اســت. چینی معتقد اســت استقلال با ادامه این دعوت قطعاً 

صــدر را از دســت می دهد.

ایمان سلیمی

آماده باش

یکــی از بازیکنانــی کــه احتمال حضورش در ترکیب اصلی اســتقلال مقابل 
ملــوان در انزلی زیاد اســت، ایمان ســلیمی اســت. نکونام اعتقــاد دارد این 
بازیکن به دلیل برخورداری از فیزیک و چالاکی مناســب می تواند در انزلی 
در ترکیــب اصلــی قرار بگیرد. با این حال ســرمربی اســتقلال تصمیم گیری 
دربــاره حضــور قطعــی بازیکنــان را بــه روز بــازی موکــول کــرده اســت. امــا 

شــانس ایمان بالا اســت.

 مهدیه دریابیگی
روزنامه نگار

ما فوتبالی هستیم 
و مشکلات یک 

مربی را به خوبی 
درک می کنیم. ما 

در روزی که با خطیر 
جلسه گذاشتیم به 
او گفتیم که با علم 

به اینکه استقلال 
بدهکار است به 

این تیم آمدی پس 
مشکلات مالی را 

برطرف کن

شاهرخ بیانی: خطیر می خواست نکونام نتیجه نگیرد، کنارش بگذارد

چرا ما نباید سرپرست استقلال باشیم؟!

از کمپ آبی
9استقلال
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